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Beleids- en Werkplan 2025 

PVGE Veldhoven 

 

 

Beleidsplan 2025 

Het bestuur van de vereniging heeft zich voor 2025 conform de statuten, op de 

volgende gebieden beleidsdoelen gesteld: 

1. Belangenbehartiging 

2. Organiseren van vormende en ontspannende activiteiten 

3. Bevorderen van solidariteit en contact tussen de leden 

4. Samenwerken met de andere lokale ouderenverenigingen 

5. Up to date brengen van de IT infrastructuur 

6. PR en communicatie 

 

Werkplan 2025 

Algemeen. 

De financiële situatie binnen onze vereniging vergt nadere bestudering. Aangezien 

de contributie en de gemeentesubsidie al jaren op hetzelfde niveau zijn gebleven en 

de huur voor de accommodaties, consumpties en de kosten voor de evenementen 

sterk gestegen zijn, kan de begroting niet meer sluitend gemaakt worden. Voor het 

jaar 2025 is dat nog oplosbaar, maar voor de komende jaren dienen er maatregelen 

genomen te worden. Samen met een afvaardiging van onze actieve vrijwilligers 

zullen we hiervoor naar oplossingen zoeken. 

 

1. Belangenbehartiging 

Het bestuur wil dit jaar in samenwerking met de Seniorenraad het thema “Wonen en 

Zorg” verder uitwerken. Daarbij wordt contact gelegd met de gemeente en de 

politieke partijen. Samen met de gemeente zal de burgerparticipatie in het VAT 

(Veldhoven Aan Tafel) verder vormgegeven worden om te komen tot een effectieve 

participatie. De activiteiten op het gebied van dementie zullen in het DOV (Dementie 

Overleg Veldhoven) en het Dementie-café evenals voorgaande jaren voortgezet 

worden. 

In samenwerking met SWOVE wordt er een protocol ontwikkeld m.b.t. het omgaan 

met dementie. 

De hulp bij belastingaangifte (HUBA) en het ondersteunen van het belastingcafé in 

samenwerking met KBO, de Bibliotheek en Bureau Sociale Raadslieden zal 

eveneens voortgezet worden.  
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Er is een lid opgeleid tot WMO-Cliëntondersteuner en Ouderenadviseur. Zij zal deze 

taak gaan uitvoeren. Met SWOVE zal onderzocht worden of de hulp aan senioren in 

Veldhoven verder geoptimaliseerd wordt door verregaande samenwerking, ook met 

de KBO. Hierbij wordt er naartoe gewerkt dat de regiefunctie van de activiteiten bij 

SWOVE ligt en er maximaal gebruik wordt gemaakt van de vrijwilligers van PVGE en 

KBO. 

De zieken-en ouderenbezoekers zullen het contact blijven onderhouden met de 

leden die daaraan behoefte hebben, waarbij extra aandacht voor eenzaamheid. 

Actie: Bestuurslid Belangenbehartiging. 

 

2. Clubs 

Algemeen: 

Van de 1500 leden zijn er ca 660 actief lid van een van onze 25 clubs. Dat betekent 

dat 55% van onze leden niet aan een of andere clubactiviteit meedoet. Dat is naar 

ons idee te weinig voor een actieve vereniging.  

Vandaar de volgende suggesties: 

1. Deelname aan clubs stimuleren door middel van meer aandacht besteden aan 

de activiteiten. 

2. Oprichten van nieuwe clubs stimuleren 

3. Verbetering van de onderlinge contacten door 2 maal per jaar een 

coachoverleg te houden. 

Actie: Clubcoördinator 

 

3. Het bevorderen van solidariteit en contact tussen de leden. 

Evenementencommissie: 

Voortbordurend op het succes van het 40-jarig jubileumfeest gaat de EC dit jaar een 

“Forever Young Party” organiseren. Voor dit evenement hebben we de band The 

Fashions weer gecontracteerd. De beentjes van de vloer dus en gegarandeerd een 

heleboel gezelligheid op deze “Forever Young Party”. 

Noteer 4 juli 2025 maar alvast in je agenda. 

Uiteraard zal de evenementencommissie ook weer een aantal jaarlijks terugkerende 

evenementen organiseren. Dus je kunt erop vertrouwen dat we ook dit jaar weer 

garant staan voor de organisatie van de Nieuwjaarsreceptie, de ALV, de Pub Quiz, de 

lezingen-cyclus, de vrijwilligersbijeenkomst en de traditionele Kerstlunch bij de Rooi 

Pannen. 
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Kunst en Cultuur Commissie: 

Waarom Kunst en Cultuur? 

Het PVGE-bestuur zou graag wat meer activiteiten willen organiseren voor de leden 

buiten de structuur van de clubs om. Het bestuur ziet activiteiten op het gebied van 

kunst en cultuur als een reële optie om dit doel te bereiken. 

De Kunst- en Cultuurcommissie. 

Uit de bovenstaande wens van het bestuur is de Kunst- en Cultuurcommissie 

ontstaan. In 2024 heeft deze commissie al een drietal excursies georganiseerd die 

op veel enthousiasme van de deelnemers konden rekenen. 

Hoe werkt de Kunst- en Cultuurcommissie? 

De deelnemers aan de Kunst- en Cultuuractiviteiten gaan met het openbaar vervoer 

of eigen vervoer naar de betreffende locatie. Ook streven zij ernaar om alle 

activiteiten met een gids uit te voeren, wat natuurlijk een toegevoegde waarde heeft. 

Ook vinden we het belangrijk dat onze deelnemers na een excursie onder het genot 

van een drankje nog even met elkaar na kunnen praten. 

Welke activiteiten? 

Voor 2025 heeft de Kunst- en Cultuurcommissie weer een aantal interessante en 

leuke activiteiten op de planning staan. Zo is er een excursie naar het 

Weverijmuseum in Geldrop, een wandeling met gids door Zeelst, een excursie naar 

de exclusieve schoenenfabrikant Floris van Bommel in Moergestel, deelname aan 

Verrassend Veldhoven, en gaan we naar de La Trappe Bierbrouwerij in Berkel-

Enschot.  

Genoemde activiteiten worden allemaal al in de eerste helft van het jaar 

georganiseerd. Ook voor na de zomervakantieperiode hebben we nog een aantal 

leuke activiteiten in petto. 

Actie: Evenementencommissie 

 

4. Samenwerken met de andere lokale ouderenorganisaties 

Met de KBO worden ervaringen uitgewisseld en contacten onderhouden op het 

gebied van Hulp bij Belastingaangifte en WMO-Cliëntondersteuning. Ook wordt er 

samen opgetrokken om een keuken beschikbaar te krijgen voor de kookclubs van 

onze verenigingen. De contacten met SWOVE worden steeds meer geïntensiveerd, 

bijv. op het gebied van dementie en cliëntondersteuning. Hierbij wordt de rol van 

SWOVE meer gericht op ondersteuning en begeleiding. 

Actie: Voorzitter 
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5.Informatie Technologie 

Na een lange aanloop in 2024 zijn in maart 2025 onze ledenadministratie (LeaWeb) 

en de website vervangen door Congressus. Congressus combineert de 

ledenadministratie, de website en het beheer van aanmeldingen voor evenementen 

en reizen in één systeem. 

De ledenadministratie is per 1 maart in zijn geheel overgegaan naar het nieuwe 

systeem. De nieuwe en de oude website worden nog noodgedwongen enige tijd 

naast elkaar gebruikt. Lopende evenementen worden afgewerkt op de oude website; 

nieuwe zaken worden op de nieuwe website gepubliceerd. 

De betrokken bestuursleden en vrijwilligers streven ernaar in 2025 de overgang naar 

het nieuwe systeem te voltooien en daarmee zowel de ledenadministratie als de 

website naar een hoger plan te tillen. 

Actie: Webcoördinator 

 

6. PR en communicatie 

De PR commissie zal in 2025 doorgaan op de ingezette activiteiten: 

1. via ledenwerving het op peil houden cq. uitbreiden van het ledenaantal. 

2. meer bekendheid geven aan de PVGE via advertenties in week- en huis-aan-

huis bladen. 

3. het bevorderen van de herkenbaarheid door het verder werken aan een 

consequent toegepaste huisstijl. 

4. verzorgen van verenigingsinformatie en clubpromotie via flyers en eventueel 

andere publicaties. 

Actie: PR commissie 

 

 

------ oooooo ------ 


